
 REFERAT TIL SU-MØTE 14.03.20 

Sted og tid: Onsdag 15. januar kl. 19.15-22.00, i barnehagen. 

Innkalte: Sara Emely Øverbø (Tiril i Selje), Kjersti Lid Gullvåg (Hedvig på Bjørk), Maria Susann 
Johannesen (Ingrid i Lønn og Magnus i Rogn), Ingeborg Ruud Olsen (Elise i Lønn), Astrid Elisabeth 
Kise (tillitsvalgt), Gry W. Johnsen (ansattrepresentant), Live Brovold Sveum (styrer) og Ragnhild Finden 
(eier).  

Forfall: Astrid (ferie) og Gry (syk) 

Saker: 

1. Arrangementer: 

a. Aktivitetsdagen søndag 15. mars kl 10-12, på Holmen: Kjersti og Sara står for 
planleggingen. Påminnelse på tavla fredagen før med en liten huskelapp inkl. ikke egg. 
Innlegg på foreldregruppa på facebook. Lurt å ha grillkull til grilling. 
Turbingo, flaskebowling og ertepose i bøtte. For voksne: Tautrekking og motbakkeløp.  
Barnehagen stiller med erteposer, to fotballer, tau til tautrekking og ved.  

b. Klesbyttedagen lørdag 28. mars: Lage en meningsmåling på foreldregruppa om folk 
er interessert. Tavlepost om saken.  

c. Foreldremøte med tema mobbing. Forespørre mobeombud Anni Rogstad. Fokus: er 
alle redd for å få barn som enten mobber eller blir mobbet. Hva 
kan man som foreldre og barnehage gjøre for at barna utvikler 
god sosial kompetanse og relasjoner.  Tidspunkt: uke 17. 
Onsdag eller torsdag.  
Informasjon om uteområdet – hva tenker vi om det? 
Kidplan – hva og hvorfor. Dialog rundt sykdomsforhold 
slik at vi er oppdatert.  
Hvordan blir det med overgangen til ny avdeling, nye rutiner 
osv.   
Vi har forespurt Barnevakten om nettvett, de hadde ikke 
anledning.  

2. Barnehagen og koronavirus: Viser til det som ble lagt ut på kidplan fra 
Stange kommune. Vi vasker hender veldig ofte. Vi kan vise den filmen der barn 
synger vaske-henda-sangen.  

3. Inntak og søkere: 14 søkere innenfor barnehageretten. 14 skolebarn. 2 søkere 
etter 1. desember. Ledig kapasitet 8 plasser. Vi jobber med å tilby plasser etter 
påske til foreldre med barn født etter januar. Drive mer markedsføring om at vi nå har ledige 
plasser.  

4. Innspill til årsplanen, framdriftsplan: De ansatte er informert om årsplanjobbinga gjennom 
ledergruppa og personalmøte. Diskusjon på styrermøte i kommunen – hva er egentlig en 
årsplan, hva trenger foreldrene og hva trenger de ansatte av informasjon. Årsplanen som et 
arbeidsverktøy. Viktig at årsplanen stemmer overens med det vi faktisk gjør. Innspill fra 
foreldrene: Halvårsplanen er den som viser det som praktisk skal skje. Vise sammenhengen 
mellom rammeplanen og de praktiske aktivitetene. Barnehagen er blitt bedre på å vise til slike 



sammenhenger. Men foreldrene forlanger ikke at absolutt alt vi gjør skal dokumenteres så 
innmari grundig. Det er lov å kose seg også uten å måtte skrive detaljert om det etterpå.  

5. Saker fra foreldrerepresentantene: 

a. Hvilke rutiner har barnehagen i sykdomsperioder? PBL-mentor. Hygienerutiner og 
innskjerpede hygienerutiner. Vaske hender, leker og bruke formiddags- og 
ettermiddagsleker, samt være mye ute. Anbefale og legge til rette for at foreldre og 
barn vasker hendene når de kommer.  

6. Eventuelt:  

a. Avtaler og tillatelser: Vi må ha nye avtaler mellom foreldre og barnehagen. Den er 
mer omfattende, blant annet på grunn av personvernregler. Ragnhild lager en avtale 
med konvolutt til hver familie, som de så signerer og leverer tilbake innen en ukes frist. 
Info på kidplan om hva det er og hvordan den skal leveres. Vi skal også gå gjennom og 
justere de tillatelser som ligger på kidplan til signering av foreldre, slik at det er i 
overensstemmelse med vårt behov. Så vil vi gå ut med informasjon slik at alle kan 
krysse av for de tillatelsene de vil gi på vegne av sitt barn.   

b. Saken med kommunen. Vi har hatt en klagesak gående i forhold til Stange kommune. 
Vi har tolket kommunestyrets vedtak om antall plasser ulikt. Saken har vært til 
behandling hos fylkesmannen i Viken. Vi har fått vedtaket nå, og oppfatter at det er vår 
tolkning som har fått gehør. Dette betyr at vi får øke til maks 104 heltidsekvivalenter. 
Heltidsekvivalenter er en måleenhet for barnehagebarn som innebærer at et barn over 
tre år teller en og et barn under tre år teller to. Vi har altså ledige plasser nå framover, 
og vi må finne ut hvordan vi kan organisere det når vi tilbyr plass til noen flere. Først i 
køen står søsken.  

c. Påskeferiemelding: Viktig med frist for avmelding, skrive både på ukeplan og på tavla. 
En god løsning kan være at barnehagen melder alle på fri og at foreldrene må aktivt 
melde behovet i kidplan, evt på sms. Det er behov for å gjøre dette i god tid og 
informere godt slik at alle er klar over det. Et problem er at en del ikke er mye på 
kidplan, og at vi i barnehagen ikke vet hvem det er som evt ikke har fått det med seg.  

d. Tilsyn Miljørettet helsevern: Vi har nettopp hatt godkjenningstilsyn av Miljørettet 
helsevern, og fikk godkjent. Det mangler å måle radon, og det må vi gjøre neste vinter. 
De hadde noen forbedringspunkter som vi allerede har ordnet opp i, og ellers var de 
veldig fornøyd både med internkontrollsystemet vårt og barnehagens nye lokaler. 

 

7. Neste møte: 10. juni  

 

 

 

Referent: Ragnhild 

 


